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REPUBLIKA HRVATSKA 

DUBROVAČKO NERETVANSKA ŽUPANIJA 

OPĆINA OREBIĆ 

OPĆINSKO VIJEĆE 

Klasa: 021-05/18-02/10 

Urbroj:2138/03-02-18-02 

U Orebiću, 27. prosinac 2018. 
 

Z A P I S N I K 

 

s 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Orebić održane 27. prosinca 2018. godine u 
prostorijama Općine Orebić (velika dvorana), sa početkom u 09.00 sati. 
 Sjednicu otvara i vodi predsjednik Općinskog vijeća Mario Vekić te utvrđuje da sjednici 
prisustvuju ovi članovi Vijeća: Mario Vekić, Kazimir Opačak, Josip Guć, Asja Anita Perčić, 
Ines Kurilj, Anto Roso, Igor Skaramuča, Goran Palihnić i Gordana Mustapić. Vijećnici Dario 
Krističević, Stipe Rudan, Marčela Lukač i Tomislav Jurjević su opravdali svoj izostanak. 

Predsjednik Općinskog vijeća utvrđuje da je prisutno 9 vijećnika te da se mogu donositi 
pravovaljane odluke. 

 

Sjednici prisustvuju i: 

 Tomislav Ančić, Općinski načelnik Općine Orebić 

 Kristian Kapiteli, zamjenik Općinskog načelnika Općine Orebić 

 Ines Vlahović – Cibilić, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Orebić 

 Ivica Dajak, županijski vijećnik MOST-a i predstavnik medija 

 Joško Đeldum, direktor komunalnih poduzeća 

 Vesna Suhor, ravnateljica Pomorskog muzeja Orebić 

 Sanda Menkadžiev, ravnateljica P.U. Dječji vrtić Orebić 

 

Zapisnik vodila: Nives Mađarević 

 

  Vijećnici su, zatim, jednoglasno usvojili zapisnik s 14. sjednice Općinskog vijeća od 
06. prosinca 2018.  

 

  Općinski načelnik iznio je kratko izviješće između dvije sjednice, u kojem je naveo da 

su svi projekti aplicirani, a da su radovi u tijeku, te se zahvalio vijećnici Gordani Mustapić na 
pomoći pri asfaltranju nerazvrstanih cesta. 
 

     

 Predsjednik zatim predlaže sljedeći 
 

DNEVNI RED 

 

1. Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Orebić za 2018. 

2. Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture Općine Orebić za 2018.g. 
3. Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine 
Orebić za 2018.g. 
4. Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi 

5. Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade 

6. Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora Trstenik, 
Pijavičino, Potomje 
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7. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2019. godini 
 

 Predsjednik vijeća pozvao je Komisiju za Statut, Poslovnik i normativnu djelatnost da 
da svoje mišljenje na predloženi Dnevni red. Za Komisiju svoje pozitivno mišljenje na 
Dnevni red dao je Goran Palihnić, predsjednik Komisije. 
 Igor Skaramuča, predsjednik Komisije za proračun i financije dao je pozitivno mišljenje 
na predloženi Dnevni red. 
   

 Vijeće je, potom, jednoglasno donijelo slijedeći 
 

DNEVNI RED  

 

1.Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Orebić za 2018. 
2.Prijedlog izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture Općine Orebić za 2018.g. 
3.Prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture Općine 

Orebić za 2018.g. 
4.Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi 

5.Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade 

6.Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora Trstenik, 
Pijavičino, Potomje 

7.Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2019. godini 
  

VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

  

 Gordana Mustapić postavila je slijedeća vijećnička pitanja: 
 

1. pitanje za Općinskog načelnika: Vijećnica je postavila pitanje zaštite čekaonica od 
kiše i vjetra u Donjoj Bandi i u lučici u Orebiću. 

Općinski načelnik je odgovorio da će se zaštite naručiti. 
  

2. pitanje za Općinskog načelnika: Vijećnica je postavila pitanje kada će se vratiti 
ograda na Trstenici. 

 Općinski  načelnik odgovorio je da je komunalni redar u komunikaciji s izvođačem 
radova, te da će isto biti riješeno kroz mjesec siječanj 2019.g. 
 

      3. pitanje za direktora komunalnih poduzeća: Vijećnica je zatražila informaciju o 
stanju u poduzećima, odnosno kako će se završiti tekuća godina (u plusu ili u minusu) i da li 
ima problema. 

Direktor je izvijestio vijećnicu da je nabava posuda za prikupljanje otpada za čipiranje  
Pelješke župe dovršena. Nadalje, izvijestio je ovo tijelo o dovršenoj nabavi projektne 
dokumentacije za vodoopskrbu sela na području Podgorja, te najavio izradu istovrsne 
dokumentacije sela prema Vignju. Kazao je kako je pokrenut natječaj za uspostavu nadzora i 
kontrole protoka vode, natječaj za izradu projektne dokumentacije za rekonstrukciju crpne 
stanice Dingač, te da je u tijeku javna nabava za kanalizaciju. Direktor pretpostavlja da će 
društva biti u minusu, zbog otpisa dugovanja i isplate dospjelih potraživanja dobavljačima. 
Izvijestio je ovo tijelo o pozitivnom nalazu nadležne inspekcije Ministarstva zaštite okoliša i 
energetike.  

Vijećnica je zatražila dostavu odgovora na ranije postavljena pitanja kolega vijećnika.  
Direktor je odgovorio da će dostaviti tražene odgovore. 
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Vijeće je zatim prešlo na rad prema utvrđenom dnevnom redu. 
Točka 1. 

Prijedlog izmjena i dopuna Proračuna Općine Orebić za 2018.g. 
 

 Općinski načelnik obrazlaže ovu točku. Vijećnicima je materijal dostavljen uz poziv na 
sjednicu.  

 U raspravi su sudjelovali: Gordana Mustapić, Tomislav Ančić. 
 Gordana Mustapić zatražila je pojašnjenje stavki: uređenje Trga Mimbelli (planirano 
250.000,00 kn, a ostvareno 12.000,00 kn), Osnovna škola Orebić (dio sredstava još uvijek nije 
isplaćen), vidljivo manje kapitalne pomoći iz općinskog, županijskog i državnog proračuna.  
 Općinski načelnik odgovorio je da je idejni projekt Uređenje Trga Mimbelli koštao 
12.000,00 kn, a da se nije išlo s glavnim projektom radi toga što je pročelnica nadležnog ureda 
na dugotrajnom bolovanju. Vezano uz tranfer sredstava Osnovnoj školi, isti se sukladno 
odluci, vrši po dovršenim nabavama i ispostavljenim računima. Informirao je koliko je Općina 
Orebić dobila sredstava iz županijskog i državnog proračuna te se nadovezao na aplicirane 

projekte na EU fondove, koji se moraju "vući". 
 Vijećnica je obrazložila da će biti protiv ove točke dnevnog reda, jer je u konstantnom 
padu, odnosno jer se projekti nisu realizirali.  

Vijeće je, nakon rasprave, uz 8 glasova za i 1 protiv donijelo Izmjene i dopune 

Proračuna Općine Orebić za 2018.g. 
 

Točka 2. 
Prijedlog izmjena i dopuna  

Programa gradnje objekata i uređaja  
komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 

 Općinski načelnik obrazlaže ovu točku. Vijećnicima je materijal dostavljen uz poziv na 

sjednicu. 

 Vijeće je, bez rasprave, jednoglasno donijelo Izmjene i dopune Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018.g. 
 

Točka 3. 
Prijedlog izmjena i dopuna 

Programa održavanja objekata i uređaja  
komunalne infrastrukture za 2018. godinu 

 Općinski načelnik obrazlaže ovu točku. Vijećnicima je materijal dostavljen uz poziv na 
sjednicu. 

 Vijeće je, bez rasprave jednoglasno donijelo Izmjene i dopune Programa gradnje 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018.g. 
 

Točka 4. 
Prijedlog Odluke o komunalnoj naknadi 

 Općinski načelnik obrazlaže ovu točku. Vijećnicima je materijal dostavljen uz poziv na 
sjednicu. 

 Vijeće je, bez rasprave, jednoglasno donijelo Odluku o komunalnoj naknadi. 

 

Točka 5. 
Prijedlog Odluke o vrijednosti boda komunalne naknade 

 

 Općinski načelnik obrazlaže ovu točku. Vijećnicima je materijal dostavljen uz poziv na 
sjednicu. 
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 Vijeće je, bez rasprave, jednoglasno donijelo Odluku o vrijednosti boda komunalne 

naknade. 

 

Točka 6. 
Prijedlog Odluke o raspisivanju izbora za članove vijeća mjesnih odbora  

Trstenik, Pijavičino, Potomje 

 Općinski načelnik obrazlaže ovu točku. Vijećnicima je materijal dostavljen uz poziv na 
sjednicu. 

 Vijeće je, bez rasprave, jednoglasno donijelo Odluku o raspisivanju izbora za članove 
vijeća mjesnih odbora Trstenik, Pijavičino, Potomje. 
 

Točka 7. 
Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani  

izvođenja građevinskih radova u 2019. godini 
  

 Općinski načelnik obrazlaže ovu točku. Vijećnicima je materijal dostavljen uz poziv na 

sjednicu. 

 U raspravi sudjelovali: Gordana Mustapić, Ines Vlahović – Cibilić, Tomislav Ančić 

 Gordana Mustapić postavila je pitanje pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela da li bi u 
članku 4. predmetnog prijedloga Odluke umjesto "interesa Republike Hrvatske" moglo stajati 

"interes Općine Orebić ili Županije". 
 Pročelnica je odgovorila da je to zakonska odredba, stoga se ista ne može mijenjati. 
 Tomislav Ančić prokomentirao je kako se predmetni članak koristio prilikom izgradnje 

zgrade Osnovne škole Orebić. 
 Vijeće je, nakon kratke rasprave, jednoglasno donijelo Odluku o privremenoj zabrani 

izvođenja građevinskih radova u 2019. godini. 
 

Ovime je iscrpljen dnevni red 15. sjednice Općinskog vijeća Općine Orebić. 
 

Sjednica je zaključena u 09.50 sati. 

 

Zapisnik vodila:                                                                    Predsjednik  

                                                                                Općinskog vijeća Općine Orebić 

           Nives Mađarević                                                                    Mario Vekić 


